
 
 
 
 
 

Resultaat Ondernemersmeldpunt 
 

 
 
 
 

 
  



Voorwoord 
 
Ondernemers zijn onmisbaar voor onze gemeente. Zij zijn de motor van onze 
economie en zorgen voor de meeste werkgelegenheid. Onze ondernemers 
moeten we koesteren, stimuleren en faciliteren. Zutphen moet een Walhalla 
zijn voor ondernemers. 
 
Al sinds jaar en dag zet de VVD Zutphen-Warnsveld zich in voor het 
ondernemersklimaat in Zutphen. Wij willen dat ondernemers zich gehoord 
voelen. Daarom lanceerde de VVD het Ondernemersmeldpunt. Een plek waar 
input gegeven kon worden over hoe ons ondernemersklimaat ervoor staat. 
 
We kregen tientallen reacties terug uit de samenleving. Over veiligheid, 
regeldruk, contact met de gemeente. Mensen deelden zorgen met ons en 
kwamen met concrete kritiek. Al hun input hebben wij gebundeld in dit 
rapport. Samen werken we aan een ondernemersvriendelijke Zutphen, 
Warnsveld en de Hoven! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
De VVD Zutphen Warnsveld 
 
Jorn Lok – Fractievoorzitter VVD 
Laura Werger – Raadslid VVD 
René Hissink – Raadslid VVD 
Henk-Jan Hulleman – Fractievertegenwoordiger VVD 
Michelle Koning – Fractievertegenwoordiger VVD 
 

  



Het ondernemersklimaat in de cijfers 
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De verhalen van ondernemers 
 
“Ik ben zelfstandige met een installatie bedrijf. De kosten 
van parkeren (ontheffing vergunning parkeerplaats en 
betaald parkeren) is enorm duur geworden de laatste 
jaren. En eerder mocht je overal staan zolang je maar niet 
gehinderd parkeerde. Nu alleen nog vergunning en betaald 
parkeerplaatsen. In het centrum mogen we nergens meer 
even staan als een ondernemer of particulier een storing 
heeft. Zo valt er niet te werken.”  

 
“Zutphen is geen stad voor ondernemers. Vanuit de 
historie is dat al zo. Daar is zelfs onderzoek naar 
gedaan in het verleden. Alle Grote bedrijven zijn 
vertrokken uit zutphen . De Gemeente stimuleert geen 
ondernemers en denken niet mee.” 

 
“Vergunningen zijn heel moeilijk te verkrijgen. Is 
een kostbaar en lang traject. Als je geen mensen 
binnen de gemeente kent krijg je niks voor elkaar.” 

 
“Ik ben al jarenlang ondernemer in Warnsveld. Wij 'hangen' aan 
Zutphen, mogen meebetalen met de stad, maar krijgen er niets 
voor terug. We hangen erbij. Worden niet meegenomen in 
plannen, uitnodigingen, promotie, communicatie en ga zo maar 
door.” 

 
“Ik denk dat de regelgeving wel duidelijk is, maar de 
handhaving ervan is abominabel. Denk daarbij aan 
verkeer in het voetgangersgebied, overlast door 
hangjongeren, fietsen die overal tegen gebouwen 
worden neergezet, straatmuzikanten die zich niet 
aan de regels van hun vergunning houden. Er wordt 
over geklaagd maar niemand treedt op. Dat maakt 
het ondernemen in Zutphen best wel lastig.” 
 

“Voor ondernemers+burgers blijft de gemeente Zutphen erg 
bureau gebonden, verstopt achter de mail of een ict- systeem en 
zonder gezicht. Ondernemers hebben dan gelukkig nog wat 
'eigen' EZ-ambtenaren. Die kan je altijd bellen. ”  

 



“Het vergunningenloket van de gemeente is een ramp.” 
 

“Ik ben van mening dat niet goed gekeken wordt hoe de 
ondernemers /winkeliers het beste in hun behoeften gezien 
worden. Er wordt geld verspild aan nepkerstbomen die troep 
geven op straat.”  

 
“De Laarstraat wordt op zaterdagen afgesloten van winkelend 
publiek met dweildag, kermis, bokbierdag en andere dagen dat 
de markt moet uitwijken. Dweilbandfestival wordt gehouden 
op een zaterdag terwijl het de zondag alle ruimte heeft om 
lekker te spelen zonder ondernemers en klanten lastig te 
vallen. Er wordt niet gekeken naar hoe de Laarstraat meer 
betrokken kan worden bij de beukerstraat. Er zitten heel wat 
leuke winkels verderop in de straat maar die moeten veel aan 
hun eigen uitstraling doen om zichtbaar te zijn voor toeristen. 
Een digitaal platform met alle winkels uitgebreid geëtaleerd 
waar virtueel rondgekeken kan worden in elke winkel wat ze te 
bieden hebben zou een uitkomst kunnen zijn!” 
 

“Zutphen is langzaam op de goede weg.” 
 

“Sinds 35 jaar heb ik een winkel en er is de 
afgelopen jaren meer enthousiasme voor 
Zutphen. Vroeger wisten mensen niet eens 
waar het lag. Ik kom uit het midden van het 
land maar niemand had er van gehoord. Nu is 
dat totaal veranderd.” 

 
“Veel overlast in stationsgebied mbt hangjeugd.” 

 
“Geef ook voorbeelden hoe het kan waarbij 
burgerinitiatief samenwerkt met ondernemers 
dan bereik je ook een breder 
bewonersplatform.” 

  



 
“We zitten met onze winkel in De Frankensteeg. Ik vind dit 
echt op meerdere fronten een ‘vergeten’ steeg. Dit betreft 
de zichtbaarheid van de steeg, het schoonhouden zeker na 
het weekend (‘kots’ e.d., we vegen zelf onze stoep, en daar 
is ook niets mis mee) maar het gaat vooral om de inloop 
van de steeg, de vele sigaretten peuken enz Ideeen en 
initiatieven die al meerdere malen zijn aangedragen om de 
steeg meer voor het voetlicht te krijgen, worden wel 
gehoord maar er gebeurd maar weinig tot niets met deze 
initiatieven. Zou graag echt wat meer voortgang zien in het 
aantrekkelijker maken van de steeg.” 

 
“Indien jullie ondernemers daadwerkelijk 
waarderen, dan zou het fijn zijn als jullie ons 
beschermen tegen (op zijn zachts gezegd) 
rondhangende asielzoekers. Ik ben zelf ooit 
naar Nederland gevlucht en dit is een klacht 
omtrent overlast. Geen vreemdelingenhaat. 
Ik ben een hardwerkende ondernemer en de 
gemeente Zutphen schiet tekort qua 
openbare orde en veiligheid. Het verpest 
soms de sfeer voor mij in Zutphen. Ik heb al 
een aantal vervelende situaties 
meegemaakt.” 
 
 

 
“Er gaat vanuit de gemeente en de politiek wel 
heel erg veel aandacht uit naar de 
binnenstads(ondernemers). Dit is echter maar 
een smal deel van het totaal aan ondernemers 
in de gemeente Zutphen.” 
 

“Helaas ben ik genoodzaakt met mijn bedrijf 
uit zutphen te verhuizen aangezien de 
huurprijzen in Zutphen onbetaalbaar zijn 
geworden. Wel ben ik met open armen 
ontvangen door de gemeente Lochem, terwijl 
gemeente Zutphen na 6,5 jaar nog steeds niet 
van mijn bestaan wist.” 

 



“Ik ben al circa 10 jaar met de gemeente in 
overleg om ons bedrijf te clusteren. Echter 
op het gemeentehuis is de medewerking tot 
het realiseren van de nieuwe locatie vooral 
gericht op het vertragen, frustreren en 
tegenhouden.” 
 
 
 


